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Protokół nr LV/22  

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się dnia 22 września 2022 r.  

w godz. 9:00-12.06 

 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 21 

(którzy, zarejestrowali się w programie eSesja) 

 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Damian Kunert 

14. Jarosław Kurzawa 

15. Marek Lewandowski 

16. Ewa Marszałek 

17. Piotr Pacelt 

18. Janusz Plajzer 

19. Tomasz Pohl 

20. Tomasz Siemienkowicz 

21. Jakub Trenkner 

 

 W obradach sesji udział wzięli: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz 

Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, radca prawny Bartosz 

Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta Zduńska Wola, prezesi miejskich spółek 

komunalnych, dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych, przedstawiciele lokalnych  

środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     

 

LV sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że  na sali jest obecnych 20  

radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące.  

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) obrady sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą 
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urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz w inny sposób zwyczajowo 

przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola.   

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie 

umowy powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zapytał, czy ktoś chce zabrać głos 

w sprawie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nowe projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 139/22 z dnia 

19.09.2022 r.); 

2) w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 140/22 z dnia 

21.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punktu 8a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 139/22 z dnia 19.09.2022 r.)”. 

Głosowano w sprawie:  

wprowadzenia do porządku obrad punktu 8a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 139/22 z dnia  

19.09.2022 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  
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Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punktu 8b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 140/22 z dnia 21.09.2022 r.)”. 

Głosowano w sprawie:  

wprowadzenia do porządku obrad punktu 8b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 140/22 z dnia  

21.09.2022 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 132/22 z dnia 12.09.2022 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 133/22 z dnia 12.09.2022 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 136/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

8a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 139/22 z dnia 19.09.2022 r.). 

8b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 140/22 z dnia 21.09.2022 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 137/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

na zadanie inwestycyjne pn.: „Termomodernizacja dwóch oficyn mieszkalnych przy  

ul. Getta Żydowskiego 7” (druk nr 134/22 z dnia 13.09.2022 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 125/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 126/22 z dnia 06.09.2022 r.). 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 127/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 131/22 z dnia 12.09.2022 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

(druk nr 129/22 z dnia 08.09.2022 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu finansowania zadań z zakresu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Zduńska Wola (druk nr 128/22  

z dnia 08.09.2022 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 

przez Miasto Zduńska Wola (druk nr 138/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Zduńskiej Woli oraz szczegółowych warunków 

jego funkcjonowania (druk nr 135/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 130/22 z dnia 08.09.2022 r.). 

20. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za pierwsze półrocze 

2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

21. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiego Domu Kultury  

w Zduńskiej Woli. 

22. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej  

im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli. 

23. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Muzeum Historii Miasta Zduńska 

Wola. 

24. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli. 

25. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Zduńska Wola za lata 

2020-2021. 

26. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za I półrocze 2022 r. 

27. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

28. Sprawy różne. 

29. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

30. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołów z LIV sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z LIV sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony  

w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  
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Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z LIV sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

  Protokół został przyjęty. 

  

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

1) radna Joanna Kucharska; 

2) radny Łukasz Goldman; 

3) radny Roman Kubiś. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy 

wyrażają zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.  

 

Radni wyrazili zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.  

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Przewodniczącym  

Komisji Uchwał został radny Roman Kubiś. 
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Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że w punkcie wnioski 

obywatelskie głos zabierze Pan Andrzej Mazurek.  

 

Pan Andrzej Mazurek zabrał głos w sprawach budowy chodnika dla pieszych  

na ulicach: Szpakowa, Strzelecka, Graniczna oraz przyłączenia się nieruchomości 

zabudowanych do kanalizacji sanitarnej na ulicy Szpakowej.   

 

Punkt 6  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 132/22 z dnia 12.09.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmianę polegającą na zwiększeniu dochodów o kwotę 113.977 

zł z tytułu części oświatowej subwencji ogólnej. Zwiększenie następuje w związku ze zmianami  

w zakresie średniego wynagrodzenia dotychczasowych nauczycieli stażystów i nauczycieli 

kontraktowych od 1 września 2022 r. 

 Środki zostaną przeznaczone na wynagrodzenia nauczycieli, wraz z pochodnymi. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Radca prawny Bartosz Marchel poinformował, że w uchwałach procedowanych  

na dzisiejszej sesji należy w ustawie o finansach publicznych dopisać poz. 1964 dot. to druków 

nr 132/22, druk 133/22, 134/22, 136/22, 139/22, 137/22 w przypadku ustawy o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym należy dopisać poz. 1846 zarówno w podstawie, jak  

i w treści uchwały w § 3 ust. 2 pkt 4 oraz w załączniku nr 4 (chodzi o druk nr 130/22). 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 132/22 z dnia 12.09.2022 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę 

prawnego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/860/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r.  

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 133/22 z dnia 12.09.2022 r.). 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmiany polegające na zwiększeniu planowanych wydatków  

na zadania pn.: 

1) „Termomodernizacja budynków komunalnych przy ul. Sieradzkiej 26, 28, 30, 32 i 32a” –  

o 200.000 zł; 

2) „Przebudowa ciągu pieszego przy ul. Żytniej” – o 35.000 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Damian Kunert, radny Piotr Pacelt.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 133/22 z dnia 12.09.2022 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę 

prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/861/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r.  

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 136/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmiany polegające na zwiększeniu planowanych wydatków 

dotyczących: 

1) obsługi długu, tj. odsetek od zaciągniętych kredytów i emisji papierów wartościowych – 

2.620.000 zł; 

2) dokapitalizowania MPWiK Sp. z o.o. – 764.540 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 136/22 z dnia 14.09.2022 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę 

prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/862/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r.  

 

Punkt 8a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 139/22 z dnia 19.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

zwiększa dochody budżetu miasta, o kwotę 142.563 zł, z tytułu:  

1) odpłatności rodziców za wycieczki organizowane w szkołach podstawowych – 142.000 zł;  

2) odszkodowania z Firmy Ubezpieczeniowej Interrisk TU S.A., uzyskanego przez Szkołę 

Podstawową nr 5 w związku z powstałą szkodą w postaci zniszczenia siatki do bramki  

do gry w koszykówkę – 563 zł.  

 

Środki zostaną przeznaczone na:  

1) organizację wycieczek turystyczno-krajoznawczych i przedmiotowych w SP nr 2  

(50.000 zł), w SP nr 5 (72.000 zł) i SP nr 10 (20.000 zł);  

2) zakup nowej siatki do bramki – 563 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wziął radny Damian Kunert.  

 

 Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Miasta Maria Jabłońska.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. 

(druk nr 139/22 z dnia 19.09.2022 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Siemienkowicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/863/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r.  

 

Punkt 8b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 140/22 z dnia 21.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta środki, w wysokości 2.601.000 zł, na realizację wypłat dodatku 

węglowego. 

 

  Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kmiecik, radny Piotr Pacelt, radny Dariusz 

Kubiak, radny Mariusz Kubiak, radny Damian Kunert, radny Janusz Plajzer, radny Łukasz 

Gędek, radny Jacek Krata, radny Łukasz Goldman, Przewodniczący Rady Miasta Jakub 

Trenkner.  

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 140/22 z dnia 21.09.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś , Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 
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Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/864/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r.  

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 137/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż zmiana WPF polega na: 

1) wprowadzeniu przedsięwzięcia pn.: „Budowa oświetlenia ulicznego ul. Fabrycznej”; 

2) zaktualizowaniu wartości nakładów ponoszonych na przedsięwzięcia pn.: 

a) „Termomodernizacja budynków komunalnych przy ulicy Sieradzkiej 26, 28, 30,  

32 i 32a”, 

b) „Dokapitalizowanie MPWiK Sp. z o.o.”, 

stosownie do zmian w budżecie miasta w 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 137/22 z dnia 14.09.2022 r.) wraz ze 

zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/865/22 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola 

 

Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

na zadanie inwestycyjne pn.: „Termomodernizacja dwóch oficyn mieszkalnych przy  

ul. Getta Żydowskiego 7” (druk nr 134/22 z dnia 13.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

na zadanie inwestycyjne pn.: „Termomodernizacja dwóch oficyn mieszkalnych przy  

ul. Getta Żydowskiego 7” wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/866/22 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 

pożyczki na zadanie inwestycyjne pn.: „Termomodernizacja dwóch oficyn mieszkalnych przy  

ul. Getta Żydowskiego 7”.  
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Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 125/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Gędek, radny Janusz Plajzer, radna Milena 

Dutkiewicz, radny Dariusz Kubiak, radny Mariusz Kubiak.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

zabudowanej (druk nr 125/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz 

Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/867/22 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości zabudowanej. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 126/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że radni za 

pośrednictwem Informatora otrzymali materiał bez anonimizacji.  
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Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wziął radny Dariusz Kubiak.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 126/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/868/22 wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 127/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 127/22 z dnia 06.09.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/869/22 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 131/22 z dnia 12.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 131/22 z dnia 12.09.2022 r.) wraz ze zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/870/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

(druk nr 129/22 z dnia 08.09.2022 r.). 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zgłosił poprawkę do projektu uchwały  

w brzmieniu: § 1 ust. 1 pkt 4 powinien brzmieć: „76/7, 78/11, 78/17, 239/1, 240/9, 240/8, 78/14, 

76/10 w obrębie ewidencyjnym nr 16 Miasta Zduńska Wola stanowiące pas drogowy ulicy 

Miłorzębowej;”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość radny Łukasz Gędek zgłosił 

wniosek w sprawie zarządzenia 10 minutowej przerwy w obradach po zakończeniu tego punktu 

obrad.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  

(druk nr 129/22 z dnia 08.09.2022 r.) wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz  Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/871/22  w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 

dróg gminnych. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił 20 minutową przerwę  

w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady, stwierdzając kworum.  

 

Punkt 16  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu finansowania zadań z zakresu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Zduńska Wola (druk nr 128/22  

z dnia 08.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Regulaminu finansowania zadań z zakresu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Zduńska Wola (druk nr 128/22  

z dnia 08.09.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 
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Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/872/22 w sprawie Regulaminu finansowania 

zadań z zakresu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 

przez Miasto Zduńska Wola (druk nr 138/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Radny Łukasz Goldman złożył wniosek o treści: „w sprawie: zmiany w regulaminie 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach … paragr. 8 ust. 1 pkt 3  

dot. wysokości dodatku funkcyjnego za 100 zł na 150 zł”.  

 

 Głos w sprawie zabrali: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, 

Wiceprzewodniczący rady Miasta Tomasz Siemienkowicz, Dyrektor Biura Edukacji i Spraw 

Społecznych Katarzyna Chwiałkowska. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku radnego Łukasza Goldmana w sprawie: „zmiany w regulaminie wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach … paragr. 8 ust. 1 pkt 3 dot. wysokości dodatku 

funkcyjnego za 100 zł na 150 zł”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Kubiak 

 

 Głos w punkcie zabrał radny Jacek Krata.  
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 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Miasto Zduńska 

Wola (druk nr 138/22 z dnia 14.09.2022 r.) wraz ze zmianą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Kubiak 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/873/22 zmieniającą uchwałę w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 

prowadzonych przez Miasto Zduńska Wola. 

 

Punt 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Zduńskiej Woli oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania (druk nr 135/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że na wniosek radnego 

Dariusza Kubiaka radni otrzymali aktualny skład Zespołu Interdyscyplinarnego.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   
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 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Zduńskiej Woli oraz szczegółowych warunków 

jego funkcjonowania (druk nr 135/22 z dnia 14.09.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/874/22 w sprawie trybu i sposobu powoływania 

i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Zduńskiej Woli oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

 

Punkt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 130/22 z dnia 08.09.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola (druk nr 130/22 z dnia 08.09.2022 r.) wraz ze 

zmianą zgłoszoną przez radcę prawnego. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Kubiak, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LV/875/22 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 20 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta Zduńska Wola za pierwsze półrocze 

2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek.  

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł  Szewczyk.   

 Rada Miasta przyjęła bez uwag informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Zduńska Wola za pierwsze półrocze 2022 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

 

Punkt 21 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiego Domu Kultury  

w Zduńskiej Woli. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła bez uwag ww.informację. 
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 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 Dyskusji nie podjęto. 

 Rada Miasta przyjęła bez uwag informację o przebiegu wykonania planu finansowego 

Miejskiego Domu Kultury w Zduńskiej Woli. 

Punkt 22 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej  

im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 Dyskusji nie podjęto.   

 Rada Miasta przyjęła bez uwag informację o przebiegu wykonania planu finansowego 

Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 23 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Muzeum Historii Miasta Zduńska 

Wola. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 W dyskusji udział wziął radny Łukasz Gędek. 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 Rada Miasta przyjęła bez uwag informację o przebiegu wykonania planu finansowego 

Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola. 
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Punkt 24 

Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła bez uwag ww. informację. 

 W dyskusji udział wziął radny Jacek Krata.  

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł  Szewczyk.   

 Rada Miasta przyjęła bez uwag informację o przebiegu wykonania planu finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli. 

 

Punkt 25 

Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Zduńska Wola za lata 

2020-2021. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż zgodnie z art. 18 ust. 2 

ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska (Dz. U. z 2021 r. poz. 1973, 2127 

i 2269 oraz z 2022 r. poz. 1079, 1260, 1504, 1576 i 1747) organ wykonawczy przedstawia 

radzie co 2 lata raport z wykonania programów ochrony środowiska. 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła bez uwag ww. raport. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła bez uwag ww. raport. 

 Dyskusji nie podjęto.   

 Rada Miasta przyjęła bez uwag raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta Zduńska Wola za lata 2020-2021. 
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Punkt 26 

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za I półrocze 2022 r. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja przyjęła bez uwag ww. sprawozdanie. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła bez uwag ww. sprawozdanie. 

 Radni Jacek Krata oraz radny Piotr Pacelt złożyli podziękowania za pracę dla Straży 

Miejskiej w Zduńskiej Woli.   

 Rada Miasta przyjęła bez uwag sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej  

w Zduńskiej Woli za I półrocze 2022 r. 

 

Punkt 27 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych przez Prezydium Rady od ostatniej sesji.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja  

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji przez Prezydenta Miasta Konrada Pokorę 

została przekazana w formie pisemnej za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

Punkt 28 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż sesja  

w październiku planowana jest na  20 października br.   

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż za pośrednictwem 

Informatora eSesja radni otrzymali:   

1) uchwałę Zgromadzenia Związku Gmin Śląska Opolskiego – Apel o poparcie 

Stanowiska Związku Gmin Śląska Opolskiego wobec ogromnych cen za energię 

elektryczną; 

2) e-maila z dnia 16 września 2022 r. dot. poprawy bezpieczeństwa i ograniczenia 

prędkości. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali pismo 

Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 5 września br., znak: SRM.520.3.2022.RC dot. zmiany 

Planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola polegającej na przesunięciu terminu przedstawiania 

Radzie Miasta tematu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta 
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Zduńska Wola z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2023” z III kwartału br. na IV kwartał br.  

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie zmianę w Planie 

pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2022 r.  

Głosowano w sprawie:  

zmiany Planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola polegającej na przesunięciu terminu 

przedstawiania Radzie Miasta tematu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu 

współpracy Miasta Zduńska Wola z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023” z III kwartału br. na IV kwartał 

br. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś , Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

Plan pracy Rady Miasta na 2022 r. został zmieniony. 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że radni otrzymali pismo 

Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 14 września 2022 r znak: RM.0001.5.2022 dot. zmiany 

planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola polegającej na przeniesieniu z III na IV kw. tematu pn. 

„Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa handlowego, w których Miasto 

Zduńska Wola ma 100 % udziałów za okres 2021 r.”. 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poddał pod głosowanie zmianę w Planie 

pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2022 r. 

Głosowano w sprawie:  

zmiany w Planie pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2022 r. polegającej na przeniesieniu   

z III na IV kw. tematu pn. „Syntetyczna analiza ekonomiczno-finansowa spółek prawa 

handlowego, w których Miasto Zduńska Wola ma 100 % udziałów za okres 2021 r.”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś , Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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Plan pracy Rady Miasta na 2022 r. został zmieniony. 

Radny Łukasz Goldman zabrał głos w spawie działki położonej pomiędzy ulicami 

Kilińskiego a Zieloną, temat był poruszany na poprzedniej sesji Rady Miasta. Radny zapytał, 

czy znany jest właściciel działki.  

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że działka jest własnością 

Miasta w zarządzie TBS „ZŁOTNICKI” Sp. z o.o., w najbliższym czasie działka zostanie 

uporządkowana, a poprawę nawierzchni zaplanowano na kolejny rok.  

Radny Jacek Krata zwrócił się z zapytaniem w sprawie budowy chodnika na  

ul. Szadkowskiej 20 oraz utwardzenia miejsc handlowych przy tej samej ulicy.  

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że zadanie zostanie 

wykonane do końca tego roku, prawdopodobnie do końca listopada.  

Radny Jacek Krata zapytał o wynagrodzenia pracowników socjalnych i pracowników 

administracji jednostek oświatowych podlegających Miastu. Jak na dzień dzisiejszy  

to wynagrodzenie wygląda od najniższego do najwyższego? Jeśli Pani Dyrektor ma taką 

informacje to bardzo proszę. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk powiedział, że jakie są średnie  minimalne 

i maksymalne wynagrodzenia  ze wszystkich jednostek możemy Panu radnemu odpowiedzieć 

na piśmie.  

 

Radny Jacek Krata podziękował wszystkim zaangażowanym w przygotowanie festynu 

„Zakończenie lata” na terenie Wspólnoty Lokalnej Osiedla 1000-lecia.  

Radny Damian Kunert zapytał co spowodowało, że stołówki w szkołach rozpoczęły 

swoją pracę dopiero, tak jak w Szkole Podstawowej nr 10, od 12 września b.r. Czy to jest 

praktykowane we wszystkich Szkołach Podstawowych w naszym Mieście czy tylko w Szkole 

Podstawowej nr 10, a jeśli tak jest, to dlaczego? 

 

 Dyrektor Biura Edukacji i Spraw Społecznych Katarzyna Chwiałkowska 

poinformowała, że za organizacje pracy w szkole odpowiada jej Dyrektor, również za 

rozpoczęcie i uruchomienie stołówek w szkole.(…) 

 

 Radny Damian Kunert zwrócił się z wnioskiem o przygotowanie na piśmie informacji 

co do wszystkich placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest Urząd Miasta, 

jak to wyglądało kiedy i w jakiej szkole ruszyła praca stołówek szkolnych. 

 

Radny Damian Kunert poprosił o udzielenie informacji w sprawie wyników kontroli 

przeprowadzonej w Miejskim Przedsiębiorstwie Komunikacji Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli.  

W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Gędek, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  

Radny Wojciech Bladowski odniósł się do publikacji na temat Miasta Zduńska Wola 

jaką radni otrzymali w dniu dzisiejszym, zwrócił uwagę na brak ujęcia w książce kwestii 

związanych z św. Maksymilianem Marią Kolbe.  
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Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że wybór treści zwartych 

w książce leżał po stronie wydawcy.  

Radny Dariusz Kubiak poprosił o odniesienie się przez Zastępcę Prezydenta Miasta 

Pawła Szewczyka do sprawy poruszonej we wnioskach obywatelskich.  

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

Radny Dariusz Kubiak poprosił o przekazanie wyników kontroli w Miejskim 

Przedsiębiorstwie Komunikacji Sp. z o.o. w Zduńskiej Woli wszystkim radnym.   

Radna Milena Dutkiewicz zabrała głos w sprawie parkingu na Osiedlu Południe.  

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

Radny Janusz Plajzer  zabrał głos w sprawie sukcesów odniesionych przez drużynę 

siatkarzy młodzików i brak jego zdaniem odpowiedniego uhonorowania młodych sportowców 

przez Prezydenta Miasta. 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk powiedział, że przekaże Prezydentowi 

Miasta Zduńskiej Woli zdanie radnego. 

Radny Jacek Krata zachęcił do głosowania na projekt złożony w ramach budżetu 

obywatelskiego. 

Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie kadencji Rady Muzeum Historii Miasta 

Zduńska Wola.  

Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Punkt 29 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: zwiększenia ilości 

przejazdów autobusów linii miejskiej na  

terenie przejazdu linii w dniu 1 listopada 

(cmentarz na ulicy Bema i cmentarz 

Miejski Karsznice). 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: przeniesienia 

kontenerów na śmieci ulica Cicha. 

 

Radny Damian Kunert  Wniosek w sprawie: umieszczenia flagi 

państwowej oraz flagi sam. Powiatu 

Zduńskowolskiego na budynku Starostwa 

na ul. Królewskiej  w Zduńskiej Woli. 

 

Radna Milena Dutkiewicz  Wniosek w sprawie: załatania dziury przy 

skrzyżowaniu ulic Reymonta i Zduńska. 

 

Radna Milena Dutkiewicz  Wniosek w sprawie: usytuowania  

4 dodatkowych latarni w parku 100-lecia 
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Odzyskania Niepodległości (przy ciągu 

pieszym do ul. Chełmońskiego).   

 

Punkt 30 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady LV sesji Rady Miasta 

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

          

 Przewodniczący Rady Miasta 

 

            Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Joanna Książyk  

 

 


